
2. Hafta  

Son hecesindeki -e seslisini düşürdükten sonra çekilen 3 bitimli sıfatlar. 

Örneğin: aeger, aegra, aegrum (hasta) 

Çekim Örneği:  

 

 

SINGULARIS 

 

 

Masculinum Femininum Neutrum 

Nominativus Aeger Aegra Aegrum 

Genetivus Aegri Aegrae Aegri 

Dativus Aegro Aegrae Aegro 

Accusativus Aegrum Aegram Aegrum 

Ablativus Aegro Aegra Aegro 

Vocativus Aeger Aegra Aegrum 

 

 

 

 

PLURALIS 

 

 

Masc. Fem. Neut. 

Nominativus Aegri Aegrae Aegra 

Genetivus Aegrorum Aegrarum Aegrorum 

Dativus Aegris Aegris Aegris 

Accusativus Aegros Aegras Aegra 

Ablativus Aegris Aegris Aegris 

Vocativus Aegri Aegriae Aegra 

                   

 

 



Örnekler: 

 

piger, pigra, pigrum: tembel 

uter, utra, utrum: ikisinden hangisi 

pulcher, pulchra, pulchrum: güzel 

aeger, aegra: hasta 

sacer, sacra, sacrum: kutsal 

niger, nigra, nigrum: kara, siyah 

 

 


